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Ørland kommune 

 
 

Møteprotokoll 
 
 

Utvalg Kommunestyre 
Møtested Møterommet Yrjar, Ørland kultursenter 
Dato 27.03.2025 
Tidspunkt kl 09:00 - 16:00 

 
 
 
Fremmøtte Parti 
Brage Døsvik Hansen AP 
Fredrik Sandness AP 
Hugo Solheim AP 
Lasse Dimitrij Henriksen AP 
Tina Marie Rødde Paulsen AP 
Harriet Brekstad FRP 
Robert Hellem FRP 
Bjørn Glørstad H 
Eirik Lundemo H 
Mona Sjøli H 
Therese Mossing Eidsaune H 
Trond Amundsveen H 
Hilde Kristin Sandvik INP 
John-Olav Stranden INP 
Marit Sletten INP 
Oda Kristine Leth-Jøssing MDG 
Ole Edvard Antonsen Rødt 
Ann Elisabeth Solbue Valaas SP 
Britt Eli Døsvik SP 
Jan-Inge Standahl SP 
Thomas Hovde SP 
Tonje Bakken Nervik SP 
Øyvind Næss SV 
Ole Petter Grøntvedt V 
 
Forfall Parti Varamedlem Parti 
Ingvild Wik Solberg AP     
Ogne Undertun AP Anne Torill Rødsjø AP 
Tor Skogstad AP Heidi Anita Selnes 

Solem 
AP 

Thor Bretting H Trond Øvergård H 
Gunnar Hofstad INP Odd Inge Hovd INP 
Hallgeir Grøntvedt SP Hans Eide SP 
Tone Aurstad Withbro SP Bjørn Henrik Valaas 

Solbue 
SP 
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Andre som møtte Stilling 
Arild Risvik ass kommunedirektør / kommunalsjef 
Britt Brevik Møtereferent/avdelingsleder 
Geir Aune kommunalsjef 
Hanne Falstad daglig leder Roret 
Magdele Presthus Johansen kommunalsjef 
Marit Knutshaug Ervik Kommunedirektør 
Thomas Engen kommunalsjef 
Torkil Østraat innkjøpsleder 
Wenche Olden Moen enhetsleder barnehage 
Geir Tillereggen IKT 
 
 
 
 

Inhabil Sak Varamedlem Merknad 
Bjørn Glørstad 25/034  ,   Inhabil, styremedlem i 

Brekstad 
Gjestebrygge. 

Harriet Brekstad 25/044  ,   Inhabil - part i saken 
 
 
 
Folkevalgtopplæring 
Økonomi v/Torger Magnus Jonasen, kunde ansvarlig Kommunalbanken 

o Kostra tall og scoring i Ørland kommune 
 Bærekraftig økonomiforvaltning og gjeld 
 Kredittmodell basert på Kostra tall 

 Investeringsutgifter og driftsinntekter 
 KBN score og handlingsrommet 
 Disposisjonsfond og akkumulert resultat 
 Netto lånegjeld og sikring av renten 
 VAR og selvkost 
 Forutsigbarhet 

o Finansreglement for Ørland kommune 
 Finansreglementet fra 2019 

o Renteutvikling 
 Flytende eller faste renter 
 Inflasjon i Norge 
 Drivere for renteendring 
 Forventet rentenedgang og utflating 
 Usikre tider og mangel på arbeidskraft har påvirkning på renten 

o Grønne lån 
 Klima og miljøvennlige prosjekter kan gi lavere rente 
 Fordeler med grønne lån 
 Grønne lån til VAR 
 Renterabatt kalkulator 

o Oppsummering 
 Bærekraft og handlingsrommet 
 Lånegjeld 
 Grønne lån 
 Finansreglementet, renter og forutsigbarhet 
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 Innkjøp v/Torkil Østraat, innkjøpsleder Ørland kommune 

o Offentlige anskaffelser i Ørland kommune 
 Spilleregler - lov og regelverk, styringsdokumenter 

 Lov om offentlige anskaffelser 
 Forskrift om offentlige anskaffelser 
 Øvrige styringsdokumenter 
 Nytt: Krav om 30% vekting av Miljø 

 Grunnleggende prinsipper 
 Konkurranse - likebehandling - forutberegnelighet - 

etterprøvbarhet og forholdsmessighet 
 Plattformene Doffin og Mercell 

 Terskelverdier 
 Vare og tjenestekontrakter 

o Under 100 000 
o 100 000 - 1 300 000 
o 1 300 000 - 2 300 - 000 
o 2 300 000 
o Bygge og anleggskontrakter har en EØS terskelverdi på 

57,8 mill 
 Anskaffelsesprosess og roller 

 Trinn i tilbuds- og anbudskonkurranser 
o Kvalifikasjonskrav - tildelingskriterier - vekting av kriterier 

- valg av leverandør - innsyn og klager - 
kontraktsoppfølging 

 Roller i anskaffelsesprosessen 
o Behovshaver / budsjetteier 
o innkjøpsfunksjon rådgivende 
o Mandat fremgår av vedtatte delegasjonsreglement 

 Handlingsrommet og lokale innkjøp 
 Strengt regelverk og handlingsrommet 
 Direkteanskaffelser, terskelverdier og lokale leverandører 
 Lokale innkjøp - samarbeidsavtaler 

 Rammeavtaler 
 Hensiktsmessig hvis gjentatte og løpende avrop 
 Varighet maks 4 år 
 Totalverdi på rammeavtalen 
 Terskelverdier og konkurranseutsetting 
 Ikke kunngjøringsplikt på rammeavtaler 
 Anskaffelser i hverdagen - krav til dokumentasjon og tildeling og 

kontrakt 
 Unngå uformelle kommunikasjonskanaler 

 Kommunens vedtatte innkjøpsreglement 
 Støtter seg på LOA og FOA 
 Krav til bruk av reglementet ved innkjøp/anskaffelser 
 Habilitet i anskaffelser 

  
Orienteringer 

 Orientering ved ordfører og kommunedirektør 
o Foreløpig regnskap for 2024 v/kommunedirektøren og Geir Aune 

 Underskudd i 2024 - 36. mill 
 Inntektsutjevningen slo negativt ut 
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 Tiltak - jevnlig rapportering til FSK på drift, finans, skatt og ramme  
 Økte finansutgifter i 2025 
 Økonomisk bærekraft jf. vedtatte økonomiske måltall 
 Varige driftsendringer for reduksjon av utgifter 
 inntekter - driftsutgifter - finansutgifter 
 Årsoppgjørsdisposisjoner 
 Oppsummering = merforbruk av fond 

  
  
 
  
 
Mona Sjøli Britt Brevik 
Møteleder/Varaordfører Avdelingsleder 
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Saksliste 
Saksnr Sakstittel  
25/028 Godkjenning av innkalling og saksliste  
25/029 Valg av protokollunderskrivere  
25/030 Spørretimen/Interpellasjoner   
25/006 Interpellasjon neste kommunestyremøte - mangelen på hender 

innen helse og omsorg 
 

25/007 Spørsmål til Ordfører - grunnbemanning skole/barnehage og 
åpning av Bjugn svømmehall 

 

25/008 Spørsmål til Ordfører - manglende ungdomsklubb tilbud til barn 
i femte til sjuende klasse 

 

25/031 Samlesak for referatsaker  
25/008 Signert protokoll fra Ekstraordinær Generalforsamling 

Helseplattformen AS 19.02.2025 
 

25/009 Årsrapport 2024 - Ørland ungdomsråd  
25/032 Salg av Meieriveien 4  
25/033 Egenandel søknad til Kystverket om tiltak i Uthaug havn  
25/034 Brekstad Gjestebrygge - søknad om sletting av aksjekapital  
25/035 Brekstad vestre næringsmiddelpark   
25/036 Vurdering kjøp av areal Brekstad vestre  
25/037 Endring av vedtekter for barnehage  
25/038 Revidert forskrift om vedtekter for SFO i Ørland kommune  
25/039 Rapport - forslag til strukturendring oppvekst til høring  
25/040 Skateanlegg status og videre fremdrift  
25/041 Forskrift om folkevalgtes arbeidsvilkår og godtgjøring - Ørland 

kommune 
 

25/042 Uttreden og valg av nytt styremedlem - Roret Ørland 
kulturforetak KF 

 

25/043 Innbyggerinitiativ - Protest mot nytt helsehus og nedleggelse av 
Bjugn Legekontor  

 

25/044 Kjøp av brakker til oppfølgingstjenesten  
25/045 Kommunal samarbeidsavtale - Helseplattformen  
25/046 Samarbeidsavtale - St. Olavs hospital HF og kommunene - 

helsefellesskapet i søndre Trøndelag 
 

25/047 Strategisk næringsplan 2025-2028  
25/048 Samferdselsstrategi i Trøndelag fylkeskommune  
25/049 Sammenligning av ny og gammel forskrift om vann- og 

avløpsgebyr 
 

25/050 Vedtak - Forskrift om tildeling av kommunal bolig, Ørland 
kommune 

 

25/051 Strategi for oppgradering av kommunale boliger  
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25/028 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Innkalling og saksliste godkjent uten merknad. 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Kulturinnslag fra Ørland kulturskole 
Visuell kunst. Elevene Anniken Gjul, Lisa Monsvold Madsø og Eda Auseth Hjellum sammen med lærer 
Nina Gjølgasæther fortalte om hva de gjør og presenterte sine arbeider. Liten utstilling av 
elevarbeider i glass-gata utenfor Yrjar. Visuell kunst er et meget populært fag på kulturskolen. 35 
elever har plass, og det er 15 elever på venteliste. Elever på dette faget har nesten en "tradisjon" på 
å gå videre til region-festival og lands-festival i UKM. 
  
Valg av settevaraordfører: 
Ordfører Hallgeir Grøntvedt SP har meldt forfall til kommunestyremøte. 
Har ordføreren forfall, er det varaordføreren som er fungerende ordfører og møteleder, og det 
velges blant representantene en settevaraordfører for møtet. Valget gjennomføres jf. 
kommunelovens regler for flertallsvalg. 
Varaordfører Mona Sjøli H fremmet følgende forslag på settevaraordfører; Britt Eli Døsvik SP. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
  
Permisjoner 

 Thomas Hovde SP innvilget permisjon fra kl. 11.00 Liss Mari Solem SP stiller som vara. 
  
  
Innkalling og saksliste med merknader ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/028 vedtak 
Kulturinnslag fra Ørland kulturskole 
Visuell kunst. Elevene Anniken Gjul, Lisa Monsvold Madsø og Eda Auseth Hjellum sammen med lærer 
Nina Gjølgasæther fortalte om hva de gjør og presenterte sine arbeider. Liten utstilling av 
elevarbeider i glass-gata utenfor Yrjar. Visuell kunst er et meget populært fag på kulturskolen. 35 
elever har plass, og det er 15 elever på venteliste. Elever på dette faget har nesten en "tradisjon" på 
å gå videre til region-festival og lands-festival i UKM. 
  
Innkalling og saksliste ble vedtatt med følgende merknader: 
  
Valg av settevaraordfører: 
Ordfører Hallgeir Grøntvedt SP har meldt forfall til kommunestyremøte. 
Har ordføreren forfall, er det varaordføreren som er fungerende ordfører og møteleder, og det 
velges blant representantene en settevaraordfører for møtet. Valget gjennomføres jf. 
kommunelovens regler for flertallsvalg. 
Varaordfører Mona Sjøli H fremmet følgende forslag på settevaraordfører; Britt Eli Døsvik SP. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
  
Permisjoner 

 Thomas Hovde SP innvilget permisjon fra kl. 11.00 Liss Mari Solem SP stiller som vara. 
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25/029 Valg av protokollunderskrivere 
 
Som underskrivere for godkjenning av møteprotokoll og elektronisk signering ble følgende 
representanter valgt: 

 Therese M. Eidsaune (H) 
 Fredrik Sandness (AP) 

 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/029 vedtak 
Som underskrivere for godkjenning av møteprotokoll og elektronisk signering ble følgende 
representanter valgt: 

 Therese M. Eidsaune (H) 
 Fredrik Sandness (AP) 

 
 
 
25/030 Spørretimen/Interpellasjoner  
 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Spørsmål til spørretimen ble svart ut av ordfører i møte. Svarene er protokollert i sakene FI 25/007 
og 25/008. 
Interpellasjon ble behandlet som egen sak og protokollert i sak FI 25/006. 
  
Kommunestyret tok spørsmål og svar til informasjon. 
  
 
KST - 25/030 vedtak 
Kommunestyret tok spørsmål og svar til spørretimen til informasjon. 
  
 
 
 
25/006 Interpellasjon neste kommunestyremøte - mangelen på hender innen helse og 
omsorg 
 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
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Forslag til vedtak, foreslått av Bjørn Glørstad, Høyre 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å se på muligheten for å inngå en avtale med forsvaret 
hvor førstegangstjenestegjørende som avtjener verneplikten ved Ørland Flystasjon kan tilbys deltids 
arbeide innen helse og omsorg. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Forslag til vedtak  
Bjørn Glørstad (H) 
For: 26 stemmer (87%) - AP 6, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, SP 5, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Trond Øvergård (H) 
Fredrik Sandness (AP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Hugo Solheim (AP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Hans Eide (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Trond Amundsveen (H) 
Eirik Lundemo (H) 
Marit Sletten (INP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Øyvind Næss (SV) 
Robert Hellem (FRP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Mona Sjøli (H) 
John-Olav Stranden (INP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Mot: 4 stemmer (13%) - AP 1, Rødt 1, SP 2 
Stemmer:  
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
 
KST - 25/006 vedtak 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å se på muligheten for å inngå en avtale med forsvaret 
hvor førstegangstjenestegjørende som avtjener verneplikten ved Ørland Flystasjon kan tilbys deltids 
arbeide innen helse og omsorg. 
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25/007 Spørsmål til Ordfører - grunnbemanning skole/barnehage og åpning av Bjugn 
svømmehall 
 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Svar på spørsmålet ble referert for kommunestyret av ordfører. 
  
 
KST - 25/007 vedtak 
Svar fra ordfører 
  
Svar på spørsmål 1: 
Videreføring av økt grunnbemanning i barnehage og skole omhandler at bemanningsnivået fra 2024 
ble videreført i 2025. 
For barnehage er midlene til økt grunnbemanning fordelt mellom barnehagene ut fra antall 
ekvivalenter, små og store barn. Det utgjør til sammen 7,8 årsverk. 
Barnehagene har høyt sykefravær, flere i permisjoner, og noen ansatte som slutter. Det er krevende 
å skaffe vikarer og utlysninger har ikke gitt mange nye medarbeidere.  
Konsekvensen er at flere av barnehagene ikke klarer å opprettholde økt grunnbemanning i praksis. 
Hvis ikke økt grunnbemanning hadde ligget i bunn, så ville situasjonen i barnehagene i dag vært mer 
utfordrende enn den er. Økt grunnbemanning i barnehage utgjør 5.2 mill.  
Helårsåpen barnehage som innføres i 2025 dekkes av rammen til oppvekst, og er beregnet til kr. 800 
000. 
Av summen på kr. 8.2 mill. fikk skolene 3 mill. for å videreføre nivået fra 2024. I tillegg ble det vedtatt 
sommeråpen SFO som ny oppgave. Kr. 700 000 av disse midlene ble satt av til dette. 
Lønnsoppgjøret til pedagogisk personale var på 5.9%. Den kommunale deflatoren var på 4.1%. 
Forskjellen mellom den beregnede lønnsveksten på 4,1% og den reelle lønnsveksten på 5,9% 
utgjorde omtrent 2 millioner for skolene i Ørland. Dette betyr at kun 300 000 av de bevilga midlene 
til økt grunnbemanning var igjen til grunnbemanning i skolen.  
Bortfall av inntekter i form av ulike refusjoner og merforbruk i 2024 er også medvirkende årsaker til 
at skolene må redusere i antall årsverk fra 2024 til 2025. 
Skolene reduserer sin faste bemanning med rundt 13 årsverk. Det jobbes med å finne løsninger for å 
unngå overtallighet og tilpasse drifta ut fra situasjonen. 
  
Svar på spørsmål 2: 
1. Det er fravær knyttet til foreldrepermisjoner og sykdom på 3 av 5 faste stillinger i svømmehallene 
som gjør at den ene kvelden i Bjugn svømmehall som har vært åpent for publikum, nå ikke har vanlig 
åpent for publikum våren 2025. 
2. Man har i et helhetsperspektiv vurdert å ikke åpne bassenget i Bjugn på torsdager p.t. grunnet 
dagens bemanning og med bakgrunn i historiske besøkstall. Man har i perioden januar og februar 
prioritert ressurser mot prøveordning for svømmekurs for barn som har vært etterspurt over en 
lengre periode. Denne prøveordningen var fullbooket. Prøveordningen evalueres og det planlegges 
et fast opplegg knyttet til svømmekurs for barn. 
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25/008 Spørsmål til Ordfører - manglende ungdomsklubb tilbud til barn i femte til sjuende 
klasse 
 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Svar på spørsmålet ble referert for kommunestyret av ordfører. 
  
 
KST - 25/008 vedtak 
Svar fra ordfører 
  
Hva har Roret gjort for å forsøke å holde tilbudet åpent? 
1: Enhetsleder, når man har hatt mulighet, har stilt opp som vikar for å ha tilbudet åpent 
2: Man har kartlagt om det er ledig kapasitet internt i Roret KF blant ansatte som kan stille opp. Det 
fant man dessverre ikke 
  
Er det i det hele tatt søkt etter vikarer? 
1. Det er lyst ut internt i kommunen etter tilkallingsvikarer. Det var 1 søker 
2. Det er lyst ut eksternt etter tilkallingsvikarer. Kun en søker, og denne utlysningen er nå forlenget. 
  
Dersom dette av en eller annen grunn ikke er aktuelt, kunne det vært en løsning å bruke 
foreldregruppa som «vikarer» for en periode? Kan andre personer være aktuelle å bruke som tilsyn? 
Søsken eller andre personer over 18 år? Eller krever det spesiell kompetanse for å kunne holde 
tilbudet åpent? 
  
1: Det er behov for 3 personer på jobb for å holde ungdomsklubbtilbudet til 5.-7 trinn åpent. Det er 
behov for forutsigbarhet både for ungdommene, men også blant de som jobber på ungdomsklubb. 
Det er ikke gunstig å ha forskjellige foreldre til enhver tid innom. For hvis man melder frafall så må 
noen andre kanskje stille opp eller man må stenge. Da blir det uforutsigbart for de ansatte og for 
ungdommene. Hvis noen foreldre vil være vikar på ungdomsklubben må man forplikte seg for hele 
perioden. Det er et positivt tiltak som bør koordineres internt i foreldregruppen. Det er i utlysningen 
et krav om at man ønsker vikarer fra 28 år og eldre. 
  
2: Av kompetanse kreves det politiattest. Man bør ha erfaring med å jobbe med barn og unge 
  
 
 
 
25/031 Samlesak for referatsaker 
 
Sakene tas til orientering 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Kommunestyret tok enstemmig sakene til orientering ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/031 vedtak 
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Sakene tas til orientering. 
  
      
 

 25/008 Signert protokoll fra Ekstraordinær Generalforsamling Helseplattformen AS 
19.02.2025 

 
 25/009 Årsrapport 2024 - Ørland ungdomsråd 

 
 
 
25/032 Salg av Meieriveien 4 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  

1. Salgsprosessen av Meieriveien 4 evalueres før eiendommen legges ut for salg på nytt i april 
2025. 

2. Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjenoppta salgsprosessen av Meieriveien 4 etter 
evalueringen, og med føringer fra kommunestyrets vedtak i sak 25/015. 

  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Forslag fra Therese Eidsaune (H), på vegne av FRP, V, SP og INP, foreslått av Therese Mossing 
Eidsaune, Høyre 
Saken utsettes til kommunestyremøte i april. Kommunestyret ønsker følgende tilleggsinformasjon:  

 Før kommunen kjøpte eiendommen ble det inngått en avtale om at tidligere eier skulle stå 
for opprensing av grunnen ved eventuell forurensning, forårsaket av tidligere eiers drift. Er 
denne avtalen juridisk bindende også for ny eier? 

 Kommunestyret mener at tomtegrensene må være på plass før eiendommen legges ut på 
nytt. 

 Kan en eventuell kjøper sanere byggene, for å utnytte tomten på en annen måte eller er 
dette begrenset av vern? 

 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Forslag fra Therese Eidsaune (H), på vegne av FRP, V, SP og INP  
Therese Mossing Eidsaune (H) 
For: 30 stemmer (100%) - AP 7, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
KST - 25/032 vedtak 
Saken utsettes til kommunestyremøte i april. Kommunestyret ønsker følgende tilleggsinformasjon:  

 Før kommunen kjøpte eiendommen ble det inngått en avtale om at tidligere eier skulle stå 
for opprensing av grunnen ved eventuell forurensning, forårsaket av tidligere eiers drift. Er 
denne avtalen juridisk bindende også for ny eier? 

 Kommunestyret mener at tomtegrensene må være på plass før eiendommen legges ut på 
nytt. 

 Kan en eventuell kjøper sanere byggene, for å utnytte tomten på en annen måte eller er 
dette begrenset av vern? 
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25/033 Egenandel søknad til Kystverket om tiltak i Uthaug havn 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  
Inntekt fra salg av almenningskai og annen eiendom i Uthaug havn kan benyttes som egenandel hvis 
kommunen får tilsagn på sin søknad til Kystverkets ordning: «Tilskudd til investering i effektive og 
miljøvennlige havner» 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Nytt forslag, foreslått av Fredrik Sandness, Arbeiderpartiet 
Kommunestyret vedtar et prinsippvedtak om at inntekt fra salg av almenningskai ved Grøntvedt 
Pelagic og annen eiendom i Uthaug havn kan benyttes som egenandel hvis kommunen får tilsagn på 
sin søknad til Kystverkets ordning.  Administrasjonen har levert søknad om støtte fra Kystverket på kr 
62,5 millioner fra ordningen «Tilskudd til investering i effektive og miljøvennlige havner» (174/323]. 
Skulle søknaden bli innvilget må kommunen stille med en egenandel på inntil kr 21,5 millioner. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Nytt forslag: 28 stemmer (93%) - AP 7, FRP 1, H 6, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1  
Fredrik Sandness (AP) 
Stemmer:  
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Fredrik Sandness (AP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Trond Øvergård (H) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Hugo Solheim (AP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Eirik Lundemo (H) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Hans Eide (SP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
John-Olav Stranden (INP) 
Robert Hellem (FRP) 
Øyvind Næss (SV) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Mona Sjøli (H) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Trond Amundsveen (H) 
Innstilling fra Formannskap - 12.03.2025: 2 stemmer (7%) - FRP 1, INP 1 
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Stemmer:  
Harriet Brekstad (FRP) 
Marit Sletten (INP) 
 
KST - 25/033 vedtak 
Kommunestyret vedtar et prinsippvedtak om at inntekt fra salg av almenningskai ved Grøntvedt 
Pelagic og annen eiendom i Uthaug havn kan benyttes som egenandel hvis kommunen får tilsagn på 
sin søknad til Kystverkets ordning.  Administrasjonen har levert søknad om støtte fra Kystverket på kr 
62,5 millioner fra ordningen «Tilskudd til investering i effektive og miljøvennlige havner» (174/323]. 
Skulle søknaden bli innvilget må kommunen stille med en egenandel på inntil kr 21,5 millioner. 
  
Formannskap 12.03.2025 
 
Behandling 
 
Kommunedirektøren og enhetsleder for samfunnsutvikling orienterte i forbindelse med saken. PP-
presentasjon ved enhetsleder samfunnsutvikling. 
  
Selve søknaden til kystverket sendes med som vedlegg til protokollen, samt legges inn som nytt 
vedlegg i saken til behandlingen i kommunestyret. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 2, INP 1, SP 1 
Stemmer:  
Hugo Solheim (AP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Hallgeir Grøntvedt (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Mona Sjøli (H) 
Marit Sletten (INP) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
FSK - 25/023 vedtak 
Inntekt fra salg av almenningskai og annen eiendom i Uthaug havn kan benyttes som egenandel hvis 
kommunen får tilsagn på sin søknad til Kystverkets ordning: «Tilskudd til investering i effektive og 
miljøvennlige havner». 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 12.03.2025 - 25/023 
Inntekt fra salg av almenningskai og annen eiendom i Uthaug havn kan benyttes som egenandel hvis 
kommunen får tilsagn på sin søknad til Kystverkets ordning: «Tilskudd til investering i effektive og 
miljøvennlige havner». 
  
 
 
25/034 Brekstad Gjestebrygge - søknad om sletting av aksjekapital 
 
 

Inhabile Varamedlem Merknad 
Bjørn Glørstad   Inhabil, styremedlem i 

Brekstad Gjestebrygge. 
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Kommunedirektørens innstilling 
Ørland kommune selger sine aksjer i Brekstad Gjestebrygge til Nordhavna Båteierlag og Brekstad 
Båtklubb for kr 25.000,- 
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
25/034 Brekstad Gjestebrygge - søknad om sletting av aksjekapital, foreslått av Eirik Lundemo, Høyre 
Ørland kommune ettergir sine aksjer i Brekstad Gjestebrygge til Nordhavna Båteierlag og Brekstad 
Båtklubb for 25.000,- i den hensikt å endre organisasjonsform til en ideell organisasjon. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
25/034 Brekstad Gjestebrygge - søknad om sletting av aksjekapital: 22 stemmer (76%) - AP 1, FRP 2, 
H 5, INP 4, MDG 1, SP 7, SV 1, V 1  
Eirik Lundemo (H), Andre partier: FRP, H, INP, SP, V 
Stemmer:  
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Trond Øvergård (H) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Øyvind Næss (SV) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Robert Hellem (FRP) 
Hans Eide (SP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Eirik Lundemo (H) 
John-Olav Stranden (INP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Trond Amundsveen (H) 
Mona Sjøli (H) 
Marit Sletten (INP) 
Innstilling fra Formannskap - 12.03.2025: 7 stemmer (24%) - AP 6, Rødt 1 
Stemmer:  
Fredrik Sandness (AP) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Hugo Solheim (AP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
 
KST - 25/034 vedtak 
Ørland kommune ettergir sine aksjer i Brekstad Gjestebrygge til Nordhavna Båteierlag og Brekstad 
Båtklubb for 25.000,- i den hensikt å endre organisasjonsform til en ideell organisasjon. 
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Formannskap 12.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 2, INP 1, SP 1 
Stemmer:  
Fredrik Sandness (AP) 
Hugo Solheim (AP) 
Hallgeir Grøntvedt (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Marit Sletten (INP) 
Eirik Lundemo (H) 
Mona Sjøli (H) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
FSK - 25/024 vedtak 
Ørland kommune selger sine aksjer i Brekstad Gjestebrygge til Nordhavna Båteierlag og Brekstad 
Båtklubb for kr 25.000,- 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 12.03.2025 - 25/024 
Ørland kommune selger sine aksjer i Brekstad Gjestebrygge til Nordhavna Båteierlag og Brekstad 
Båtklubb for kr 25.000,- 
  
 
 
25/035 Brekstad vestre næringsmiddelpark  
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Ørland kommunes avslutter sitt arbeid med ny reguleringsplan for 5057201902 Brekstad 
Vestre Næringsmiddelpark. 

2. Ørland kommune bidrar i arbeid med permanent dispensasjon for arealet der det tidligere er 
gitt midlertidig dispensasjon i påvente av reguleringsplan. 

3. Gjenværende midler avsettes til fremtidig plan- og utviklingsarbeid på Valsneset, Myran og 
Uthaug. 

 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Nytt forslag til vedtak, foreslått av Britt Eli Døsvik, Senterpartiet 

1. Kommunestyret ber administrasjonen om å fortsette reguleringsarbeidet på Brekstad Vestre. 
2. Saken oversendes til planutvalget og lansdbruksnemda for videre behandling, før den 

kommer tilbake til kommunestyret for endelig vedtak.  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Nytt forslag til vedtak: 20 stemmer (67%) - FRP 2, H 6, INP 4, SP 7, V 1  
Britt Eli Døsvik (SP), Andre partier: FRP, H, INP, SP, V 
Stemmer:  
Britt Eli Døsvik (SP) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
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Trond Øvergård (H) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Robert Hellem (FRP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Hans Eide (SP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Eirik Lundemo (H) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Marit Sletten (INP) 
Mona Sjøli (H) 
Trond Amundsveen (H) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Innstilling fra Formannskap - 12.03.2025: 10 stemmer (33%) - AP 7, MDG 1, Rødt 1, SV 1 
Stemmer:  
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Fredrik Sandness (AP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Øyvind Næss (SV) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Hugo Solheim (AP) 
 
KST - 25/035 vedtak 

1. Kommunestyret ber administrasjonen om å fortsette reguleringsarbeidet på Brekstad Vestre. 
2. Saken oversendes til planutvalget og lansdbruksnemda for videre behandling, før den 

kommer tilbake til kommunestyret for endelig vedtak.  
  
Formannskap 12.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 2, INP 1, SP 1 
Stemmer:  
Hugo Solheim (AP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Thomas Hovde (SP) 
Eirik Lundemo (H) 
Marit Sletten (INP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Mona Sjøli (H) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
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FSK - 25/030 vedtak 
1. Ørland kommunes avslutter sitt arbeid med ny reguleringsplan for 5057201902 Brekstad 

Vestre Næringsmiddelpark. 
2. Ørland kommune bidrar i arbeid med permanent dispensasjon for arealet der det tidligere er 

gitt midlertidig dispensasjon i påvente av reguleringsplan. 
3. Gjenværende midler avsettes til fremtidig plan- og utviklingsarbeid på Valsneset, Myran og 

Uthaug. 
Formannskap 06.02.2025 
 
Behandling 
Utsetter saken, foreslått av Marit Sletten, Industri- og Næringspartiet 
Utsetter saken og kommer tilbake til Formannskapet med, når forslag på avtale mellom grunneier og 
kommunen foreligger. 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%)  
Utsetter saken: 7 stemmer (100%) - AP 2, H 2, INP 1, SP 2 
  
 
FSK - 25/013 vedtak 
Utsetter saken og kommer tilbake til Formannskapet med, når forslag på avtale mellom grunneier og 
kommunen foreligger. 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 12.03.2025 - 25/030 

1. Ørland kommunes avslutter sitt arbeid med ny reguleringsplan for 5057201902 Brekstad 
Vestre Næringsmiddelpark. 

2. Ørland kommune bidrar i arbeid med permanent dispensasjon for arealet der det tidligere er 
gitt midlertidig dispensasjon i påvente av reguleringsplan. 

3. Gjenværende midler avsettes til fremtidig plan- og utviklingsarbeid på Valsneset, Myran og 
Uthaug. 

 
 
25/036 Vurdering kjøp av areal Brekstad vestre 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Grunnet stor usikkerhet om hvorvidt Statsforvalteren vil godkjenne ei omregulering fra LNF til 
næringsformål er det knyttet stor økonomisk risiko for kommunen å inngå vedlagte avtale med 
grunneier. Likevel ønsker kommunen å kompensere grunneier for tid og utlegg. Det vedtas at 
grunneier kompenseres for dokumenterte utgifter og kr 700/time for medgått tid iht. timeliste.  
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Nytt forslag til vedtak, foreslått av Britt Eli Døsvik, Senterpartiet 
Saken må sees i forbindelse med vedtak fra sak 25/035, og utsettes. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Nytt forslag til vedtak  
Britt Eli Døsvik (SP), Andre partier: FRP, H, INP, V, SP 
For: 20 stemmer (67%) - FRP 2, H 6, INP 4, SP 7, V 1 
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Stemmer:  
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Eirik Lundemo (H) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Trond Øvergård (H) 
John-Olav Stranden (INP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Hans Eide (SP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Marit Sletten (INP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Robert Hellem (FRP) 
Mona Sjøli (H) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Trond Amundsveen (H) 
Mot: 10 stemmer (33%) - AP 7, MDG 1, Rødt 1, SV 1 
Stemmer:  
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Hugo Solheim (AP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Øyvind Næss (SV) 
Fredrik Sandness (AP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
 
KST - 25/036 vedtak 
Saken må sees i forbindelse med vedtak fra sak 25/035, og utsettes. 
  
Formannskap 12.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 2, INP 1, SP 1 
Stemmer:  
Fredrik Sandness (AP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Thomas Hovde (SP) 
Eirik Lundemo (H) 
Hugo Solheim (AP) 
Mona Sjøli (H) 
Marit Sletten (INP) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
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FSK - 25/031 vedtak 
Grunnet stor usikkerhet om hvorvidt Statsforvalteren vil godkjenne ei omregulering fra LNF til 
næringsformål er det knyttet stor økonomisk risiko for kommunen å inngå vedlagte avtale med 
grunneier. Likevel ønsker kommunen å kompensere grunneier for tid og utlegg. Det vedtas at 
grunneier kompenseres for dokumenterte utgifter og kr 700/time for medgått tid iht. timeliste.  
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 12.03.2025 - 25/031 
Grunnet stor usikkerhet om hvorvidt Statsforvalteren vil godkjenne ei omregulering fra LNF til 
næringsformål er det knyttet stor økonomisk risiko for kommunen å inngå vedlagte avtale med 
grunneier. Likevel ønsker kommunen å kompensere grunneier for tid og utlegg. Det vedtas at 
grunneier kompenseres for dokumenterte utgifter og kr 700/time for medgått tid iht. timeliste.  
  
 
 
25/037 Endring av vedtekter for barnehage 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  
Vedlagte endrede vedtekter for barnehage vedtas. 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 1, foreslått av  ,   

1. Vedlagte endrede vedtekter for barnehage vedtas. 
Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 2, foreslått av  ,   
2. Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. Henviser til brev fra 132 luftving 
vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 1 
For: 19 stemmer (63%) - FRP 2, H 5, INP 4, SP 7, V 1 
Stemmer:  
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Hans Eide (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Robert Hellem (FRP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Trond Amundsveen (H) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Eirik Lundemo (H) 



 

Side 20 av 41 
 

Mona Sjøli (H) 
Marit Sletten (INP) 
Mot: 11 stemmer (37%) - AP 7, H 1, MDG 1, Rødt 1, SV 1 
Stemmer:  
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Hugo Solheim (AP) 
Øyvind Næss (SV) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Trond Øvergård (H) 
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 2 
For: 30 stemmer (100%) - AP 7, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Trond Øvergård (H) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Fredrik Sandness (AP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Trond Amundsveen (H) 
Øyvind Næss (SV) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Hugo Solheim (AP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Hans Eide (SP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Marit Sletten (INP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Mona Sjøli (H) 
Eirik Lundemo (H) 
Robert Hellem (FRP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
KST - 25/037 vedtak 
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1. Vedlagte endrede vedtekter for barnehage vedtas. 
2. Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 

ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. Henviser til brev fra 132 
luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 

  
Utvalg for oppvekst og utdanning 17.03.2025 
 
Behandling 
Tilleggsforslag, foreslått av Oda Kristine Leth-Jøssing, Miljøpartiet De Grønne 
Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. 
Henviser til brev fra 132 luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
 
Innstillingen ble vedtatt med 4 mot 2 stemmer, ved manuell votering. 
Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
  
 
OPU - 25/010 vedtak 
Vedlagte endrede vedtekter for barnehage vedtas. 
  
Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. 
Henviser til brev fra 132 luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning, 17.03.2025 - 25/010 
Vedlagte endrede vedtekter for barnehage vedtas. 
  
Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. 
Henviser til brev fra 132 luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
 
 
25/038 Revidert forskrift om vedtekter for SFO i Ørland kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Vedlagte revidert forskrift om vedtekter for SFO vedtas. 
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Forslag fra Marit Sletten INP, , foreslått av Marit Sletten, Industri- og Næringspartiet 
Punkt 1.5 Ved mindre enn 3 barn påmeldt skal SFO se på å samkjøre mellom SFOene. Valg av 
alternativ skole ved minimumsbehovet, skal det komme tydelig fram i skoleplanen skolen som 
velges. 
Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 1, foreslått av  ,   

1. Vedlagte revidert forskrift om vedtekter for SFO vedtas. 
  
Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 2, foreslått av  ,   
2. Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. Henviser til brev fra 132 luftving 
vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
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Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 1 
For: 19 stemmer (63%) - FRP 2, H 5, INP 4, SP 7, V 1 
Stemmer:  
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Bjørn Glørstad (H) 
Hans Eide (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Eirik Lundemo (H) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Mona Sjøli (H) 
Robert Hellem (FRP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Trond Amundsveen (H) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Marit Sletten (INP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Mot: 11 stemmer (37%) - AP 7, H 1, MDG 1, Rødt 1, SV 1 
Stemmer:  
Trond Øvergård (H) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Hugo Solheim (AP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Øyvind Næss (SV) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Punktvis avstemming OPV sin innstilling - punkt 2 
For: 30 stemmer (100%) - AP 7, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Trond Øvergård (H) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Eirik Lundemo (H) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 



 

Side 23 av 41 
 

Odd Inge Hovd (INP) 
Hans Eide (SP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Øyvind Næss (SV) 
Trond Amundsveen (H) 
Mona Sjøli (H) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Marit Sletten (INP) 
Robert Hellem (FRP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Fredrik Sandness (AP) 
Hugo Solheim (AP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
-------------------------------------------- 
Votering nr 3 - Votering over forslag 
Forslag: Forslag fra Marit Sletten INP,  
Marit Sletten (INP) 
For: 16 stemmer (53%) - FRP 2, H 4, INP 4, SP 6 
Stemmer:  
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Trond Øvergård (H) 
Bjørn Glørstad (H) 
Hans Eide (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Trond Amundsveen (H) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Marit Sletten (INP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Mona Sjøli (H) 
Robert Hellem (FRP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Mot: 14 stemmer (47%) - AP 7, H 2, MDG 1, Rødt 1, SP 1, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Hugo Solheim (AP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
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Øyvind Næss (SV) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
 
KST - 25/038 vedtak 

1. Vedlagte revidert forskrift om vedtekter for SFO vedtas. 
2.  Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 

ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. Henviser til brev fra 132 
luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 

  
Punkt 1.5 Ved mindre enn 3 barn påmeldt skal SFO se på å samkjøre mellom SFOene. Valg av 
alternativ skole ved minimumsbehovet, skal det komme tydelig fram i skoleplanen skolen som 
velges. 
  
Utvalg for oppvekst og utdanning 17.03.2025 
 
Behandling 
Tilleggsforslag, foreslått av Oda Kristine Leth-Jøssing, Miljøpartiet De Grønne 
Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. 
Henviser til brev fra 132 luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
 
Innstillingen ble vedtatt med 4 mot 2 stemmer, ved manuell votering. 
Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
 
OPU - 25/011 vedtak 
Vedlagte revidert forskrift om vedtekter for SFO vedtas. 
  
Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. 
Henviser til brev fra 132 luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning, 17.03.2025 - 25/011 
Vedlagte revidert forskrift om vedtekter for SFO vedtas. 
  
Utvalget ber administrasjonen gå i dialog med forsvarsdepartementet om finansiering av 
ekstraordinære åpningstider i barnehage og SFO på sommeren. 
Henviser til brev fra 132 luftving vedr. helårsåpen barnehage og SFO. 
 
 
25/039 Rapport - forslag til strukturendring oppvekst til høring 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  

 Kommunestyret vedtar å sende saken på høring. 
 Høringsperioden varer fra 31. mars til 26. mai 2025. 
 Kommunestyret sluttbehandler saken 19. juni 2025. 

  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
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Nytt forslag til vedtak, foreslått av Ole Edvard Antonsen, Rødt 
Kostnadene til barnehage og skole er avhengig av antall barn og unge og ikke andelen av 
befolkningen. Muligheten for innsparing på oppvekstsektoren uten å komme i konflikt med 
barnehage- og opplæringsloven er, som rapporten viser, minimal. En overføring av midler mellom 
oppvekst og utdanning og helse og familie vil derfor ikke være mulig i dagens situasjon. 
Forslag til vedtak: 
1.Oppvekststrukturen skal være som den er så lenge barnetallet i Ørland ikke synker ihht 
framskrivinger fra SSB. Kommunestyret vedtar å ikke sende saken på høring.  
  
2.Kommunestyret ber Kommunedirektøren senest i august 2025, legge fram en sak som vurderer 
rehabilitering/utbygging kontra nybygg for barnehagen i Lysøysundet og Botngård Barneskole  
3.Rehabilitering/utbygging eller nybygg for barnehagen i Lysøysundet er ønsket oppstart i løpet av 
2027. 
                      
                                                                                                                                                                  
                                                                                                                                                                                      
                                                                                                      
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Nytt forslag til vedtak: 16 stemmer (53%) - AP 7, FRP 2, H 1, INP 1, MDG 1, Rødt 1, SP 2, SV 1  
Ole Edvard Antonsen (Rødt), Andre partier: AP, MDG, Rødt, SV 
Stemmer:  
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Hugo Solheim (AP) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Hans Eide (SP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Robert Hellem (FRP) 
Øyvind Næss (SV) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Trond Amundsveen (H) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning - 17.03.2025: 14 stemmer (47%) - H 5, INP 3, SP 5, V 
1 
Stemmer:  
Trond Øvergård (H) 
Eirik Lundemo (H) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Mona Sjøli (H) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
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Marit Sletten (INP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
 
KST - 25/039 vedtak 
Kostnadene til barnehage og skole er avhengig av antall barn og unge og ikke andelen av 
befolkningen. Muligheten for innsparing på oppvekstsektoren uten å komme i konflikt med 
barnehage- og opplæringsloven er, som rapporten viser, minimal. En overføring av midler mellom 
oppvekst og utdanning og helse og familie vil derfor ikke være mulig i dagens situasjon. 
Forslag til vedtak: 
1.Oppvekststrukturen skal være som den er så lenge barnetallet i Ørland ikke synker ihht 
framskrivinger fra SSB. Kommunestyret vedtar å ikke sende saken på høring.  
  
2.Kommunestyret ber Kommunedirektøren senest i august 2025, legge fram en sak som vurderer 
rehabilitering/utbygging kontra nybygg for barnehagen i Lysøysundet og Botngård Barneskole  
3.Rehabilitering/utbygging eller nybygg for barnehagen i Lysøysundet er ønsket oppstart i løpet av 
2027.                                                                                                                                                                            
                                                                                                                                                                                      
          
Utvalg for oppvekst og utdanning 17.03.2025 
 
Behandling 
 
Orientering av Magdele P. Johansen 
Gjennomgang av rapport - se presentasjon fra møtet 
  
Innstillingen ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
 
OPU - 25/012 vedtak 

 Kommunestyret vedtar å sende saken på høring. 
 Høringsperioden varer fra 31. mars til 26. mai 2025. 
 Kommunestyret sluttbehandler saken 19. juni 2025. 

  
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for oppvekst og utdanning, 17.03.2025 - 25/012 

 Kommunestyret vedtar å sende saken på høring. 
 Høringsperioden varer fra 31. mars til 26. mai 2025. 
 Kommunestyret sluttbehandler saken 19. juni 2025. 

  
 
 
25/040 Skateanlegg status og videre fremdrift 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Det inngås kontrakt med Betongpark AS for bygging av skateanlegget, jamfør tilpasset design 
vedlagt i dette saksframlegget. 

2. Det inngås dialog med sponsorer som har krevd at anlegget gjennomføres i sin helhet. 
3. Søknad om spillemidler endres, tilpasses endelig design og prosjektbudsjett. 
4. Prosjektet igangsettes med den risiko som foreligger med endelig tildeling av spillemidler (ca. 

3 MNOK) og eventuelle uforutsette kostnader. 
5. Kr 900.000 avsatt til Sæterfjæra og Waadeparken omdisponeres inntil videre til skateanlegg, 

Disse føres tilbake dersom prosjektet finner alternativ finansiering. 
6. Dersom det skulle komme inn ytterlige midler til prosjektet tilpasses prosjekt og det legges til 

ekstra elementer. 
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7. Profilering av sponsorer som har krevd dette på anlegget, aksepteres jamfør vurderinger i 
saksframlegget. 

  
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 28 stemmer (93%) - AP 7, FRP 2, H 5, INP 3, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Trond Øvergård (H) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Bjørn Glørstad (H) 
Hans Eide (SP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Hugo Solheim (AP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Øyvind Næss (SV) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Mona Sjøli (H) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Robert Hellem (FRP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Mot: 2 stemmer (7%) - H 1, INP 1 
Stemmer:  
Marit Sletten (INP) 
Trond Amundsveen (H) 
 
KST - 25/040 vedtak 

1. Det inngås kontrakt med Betongpark AS for bygging av skateanlegget, jamfør tilpasset design 
vedlagt i dette saksframlegget. 

2. Det inngås dialog med sponsorer som har krevd at anlegget gjennomføres i sin helhet. 
3. Søknad om spillemidler endres, tilpasses endelig design og prosjektbudsjett. 
4. Prosjektet igangsettes med den risiko som foreligger med endelig tildeling av spillemidler (ca. 

3 MNOK) og eventuelle uforutsette kostnader. 
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5. Kr 900.000 avsatt til Sæterfjæra og Waadeparken omdisponeres inntil videre til skateanlegg, 
Disse føres tilbake dersom prosjektet finner alternativ finansiering. 

6. Dersom det skulle komme inn ytterlige midler til prosjektet tilpasses prosjekt og det legges til 
ekstra elementer. 

7. Profilering av sponsorer som har krevd dette på anlegget, aksepteres jamfør vurderinger i 
saksframlegget. 

  
  
 
 
 
25/041 Forskrift om folkevalgtes arbeidsvilkår og godtgjøring - Ørland kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 
På et prinsipielt grunnlag betaler ikke Ørland kommune ut tapt arbeidsfortjeneste for verv i 
statlige råd og utvalg, der staten har godtgjøringsansvaret. 
Forskrift om folkevalgtes arbeidsvilkår og godtgjøring i Ørland kommune, endres ikke. 
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Tilleggsforslag, foreslått av  ,   
Kommunedirektøren får i oppdrag å sende brev til departementet om kommunens utfordring med å 
få representanter til forliksrådet på grunn av lav godtgjøring og ikke dekning av tapt 
arbeidsfortjeneste. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 29 stemmer (97%) - AP 7, FRP 2, H 5, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Eirik Lundemo (H) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Trond Øvergård (H) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Øyvind Næss (SV) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Robert Hellem (FRP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Hans Eide (SP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Trond Amundsveen (H) 
Fredrik Sandness (AP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Hugo Solheim (AP) 
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Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Mona Sjøli (H) 
Marit Sletten (INP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Mot: 1 stemme (3%) - H 1 
Stemmer:  
Bjørn Glørstad (H) 
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Tilleggsforslag 
For: 30 stemmer (100%) - AP 7, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Trond Øvergård (H) 
Øyvind Næss (SV) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Hans Eide (SP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Hugo Solheim (AP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Robert Hellem (FRP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Eirik Lundemo (H) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Marit Sletten (INP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
John-Olav Stranden (INP) 
Trond Amundsveen (H) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Mona Sjøli (H) 
Fredrik Sandness (AP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Bjørn Glørstad (H) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
KST - 25/041 vedtak 
På et prinsipielt grunnlag betaler ikke Ørland kommune ut tapt arbeidsfortjeneste for verv i 
statlige råd og utvalg, der staten har godtgjøringsansvaret. 
Forskrift om folkevalgtes arbeidsvilkår og godtgjøring i Ørland kommune, endres ikke. 
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Kommunedirektøren får i oppdrag å sende brev til departementet om kommunens utfordring med å 
få representanter til forliksrådet på grunn av lav godtgjøring og ikke dekning av tapt 
arbeidsfortjeneste. 
  
 
 
 
25/042 Uttreden og valg av nytt styremedlem - Roret Ørland kulturforetak KF 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  
  
  
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
Styremedlem og nestleder i Styret for Roret Ørland kulturforetak KF, Snorre Glørstad, foreslått av 
Hans Eide, Senterpartiet 
Styremedlem og nestleder i Styret for Roret Ørland kulturforetak KF, Snorre Glørstad, innvilges fritak 
fra vervet. 
Valg av styremedlem og nestleder utsettes til neste kommunestyremøte. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Styremedlem og nestleder i Styret for Roret Ørland kulturforetak KF, Snorre Glørstad  
Hans Eide (SP) 
For: 29 stemmer (97%) - AP 6, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 1 stemme (3%) - AP 1 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Styremedlem og nestleder i Styret for Roret Ørland kulturforetak KF, Snorre Glørstad  
Hans Eide (SP) 
For: 29 stemmer (97%) - AP 6, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Trond Øvergård (H) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Øyvind Næss (SV) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Hugo Solheim (AP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Hans Eide (SP) 
Trond Amundsveen (H) 
Marit Sletten (INP) 
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Bjørn Glørstad (H) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Robert Hellem (FRP) 
Mona Sjøli (H) 
John-Olav Stranden (INP) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Mot: 1 stemme (3%) - AP 1 
Stemmer:  
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
 
KST - 25/042 vedtak 
Styremedlem og nestleder i Styret for Roret Ørland kulturforetak KF, Snorre Glørstad, innvilges fritak 
fra vervet. 
Valg av styremedlem og nestleder utsettes til neste kommunestyremøte. 
  
 
 
 
25/043 Innbyggerinitiativ - Protest mot nytt helsehus og nedleggelse av Bjugn Legekontor  
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Kommunestyret finner at innbyggerinitiativet for “Protest mot nytt helsebygg og nedleggelse 
av Bjugn Legekontor” tilfredsstiller de formelle kravene til innbyggerforslag i kommunelovens 
§ 12-1. 

2. Kommunestyret anser initiativet som behandlet i sammenheng med sak 25/026 
“Prosjektforslag fremtidens helsebygg”, behandlet den 20.02.2025. 

  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Det ble enstemmig vedtatt å utsette saken ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/043 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
25/044 Kjøp av brakker til oppfølgingstjenesten 
 
 

Inhabile Varamedlem Merknad 
Harriet Brekstad   Inhabil - part i saken 

 
Kommunedirektørens innstilling 
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Ørland kommune inngår leieavtale med årlige driftskostnader på 500 000 kroner for midlertidig 
brakkerigg som finansieres innenfor Helse og families budsjett, enhet Oppfølgingstjenesten. 
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 28 stemmer (97%) - AP 7, FRP 1, H 5, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 1 stemme (3%) - H 1 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 28 stemmer (97%) - AP 7, FRP 1, H 5, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Stemmer:  
Lasse Dimitrij Henriksen (AP) 
Ole Petter Grøntvedt (V) 
Britt Eli Døsvik (SP) 
Liss-Mari Solem (SP) 
Brage Døsvik Hansen (AP) 
Ole Edvard Antonsen (Rødt) 
John-Olav Stranden (INP) 
Øyvind Næss (SV) 
Fredrik Sandness (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Trond Amundsveen (H) 
Hans Eide (SP) 
Robert Hellem (FRP) 
Oda Kristine Leth-Jøssing (MDG) 
Tina Marie Rødde Paulsen (AP) 
Odd Inge Hovd (INP) 
Jan-Inge Standahl (SP) 
Hugo Solheim (AP) 
Mona Sjøli (H) 
Heidi Anita Selnes Solem (AP) 
Bjørn Henrik Valaas Solbue (SP) 
Tonje Bakken Nervik (SP) 
Ann Elisabeth Solbue Valaas (SP) 
Anne Torill Rødsjø (AP) 
Trond Øvergård (H) 
Hilde Kristin Sandvik (INP) 
Marit Sletten (INP) 
Therese Mossing Eidsaune (H) 
Mot: 1 stemme (3%) - H 1 
Stemmer:  
Bjørn Glørstad (H) 
 
KST - 25/044 vedtak 
Ørland kommune inngår leieavtale med årlige driftskostnader på 500 000 kroner for midlertidig 
brakkerigg som finansieres innenfor Helse og families budsjett, enhet Oppfølgingstjenesten. 
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Formannskap 12.03.2025 
 
Behandling 
Alternativt forslag, foreslått av Hallgeir Grøntvedt, Senterpartiet 
Formannskapet ber administrasjonen kontakte flere (lokale) leverandører av brakker for å innhente 
pris på brukte og nye brakker for leie og kjøp. Administrasjonen bes gjennomføre dette før 
kommunestyrets møte 27. mars. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%) 
Alternativt forslag: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 2, INP 1, SP 1  
Hallgeir Grøntvedt (SP) 
Stemmer:  
Hugo Solheim (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Fredrik Sandness (AP) 
Marit Sletten (INP) 
Mona Sjøli (H) 
Hallgeir Grøntvedt (SP) 
 
FSK - 25/025 vedtak 
Formannskapet ber administrasjonen kontakte flere (lokale) leverandører av brakker for å innhente 
pris på brukte og nye brakker for leie og kjøp. Administrasjonen bes gjennomføre dette før 
kommunestyrets møte 27. mars. 
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 12.03.2025 - 25/025 
Formannskapet ber administrasjonen kontakte flere (lokale) leverandører av brakker for å innhente 
pris på brukte og nye brakker for leie og kjøp. Administrasjonen bes gjennomføre dette før 
kommunestyrets møte 27. mars. 
  
 
 
25/045 Kommunal samarbeidsavtale - Helseplattformen 
 
Kommunedirektørens innstilling 
  

 Tiltredelse av kommunal samarbeidsavtale: Kommunestyret vedtar samarbeidsavtalen og 
tiltredelse i oppgavefellesskapet fra det tidspunktet oppgavefellesskapet etableres.  

 Utnevning av deltakere i representantskapet: Kommunestyret utnevner NN som kommunens 
faste representant i oppgavefellesskapets representantskap, med NN som varamedlem.   

 Kommunestyret godkjenner finansieringsmodellen som innebærer en årlig kostnadsfordeling 
basert på innbyggertall pr 1.1.2024. For Ørland kommune innebærer dette en årlig kostnad i 
2025 på 212 204 NOK.  

 Tilslutning forutsetter at alle eierkommuner slutter seg til avtalen. 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Det ble enstemmig vedtatt å utsette saken ved manuell votering. 
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KST - 25/045 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
Formannskap 12.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra Utvalg for helse og familie - 12.02.2025 
For: 6 stemmer (86%) - AP 2, H 2, INP 1, SP 1 
Stemmer:  
Marit Sletten (INP) 
Hallgeir Grøntvedt (SP) 
Mona Sjøli (H) 
Hugo Solheim (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Fredrik Sandness (AP) 
Mot: 1 stemme (14%) - FRP 1 
Stemmer:  
Harriet Brekstad (FRP) 
 
FSK - 25/026 vedtak 

 Tiltredelse av kommunal samarbeidsavtale: Kommunestyret vedtar samarbeidsavtalen og 
tiltredelse i oppgavefellesskapet fra det tidspunktet oppgavefellesskapet etableres.  

 Utnevning av deltakere i representantskapet: Kommunestyret utnevner NN som kommunens 
faste representant i oppgavefellesskapets representantskap, med NN som varamedlem.   

 Kommunestyret godkjenner finansieringsmodellen som innebærer en årlig kostnadsfordeling 
basert på innbyggertall pr 1.1.2024. For Ørland kommune innebærer dette en årlig kostnad i 
2025 på 212 204 NOK.  

 Tilslutning forutsetter at alle eierkommuner slutter seg til avtalen. 
Utvalg for helse og familie 12.02.2025 
 
Behandling 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
 
HEL - 25/003 vedtak 

 Tiltredelse av kommunal samarbeidsavtale: Kommunestyret vedtar samarbeidsavtalen og 
tiltredelse i oppgavefellesskapet fra det tidspunktet oppgavefellesskapet etableres.  

 Utnevning av deltakere i representantskapet: Kommunestyret utnevner NN som kommunens 
faste representant i oppgavefellesskapets representantskap, med NN som varamedlem.   

 Kommunestyret godkjenner finansieringsmodellen som innebærer en årlig kostnadsfordeling 
basert på innbyggertall pr 1.1.2024. For Ørland kommune innebærer dette en årlig kostnad i 
2025 på 212 204 NOK.  

 Tilslutning forutsetter at alle eierkommuner slutter seg til avtalen. 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 12.03.2025 - 25/026 

 Tiltredelse av kommunal samarbeidsavtale: Kommunestyret vedtar samarbeidsavtalen og 
tiltredelse i oppgavefellesskapet fra det tidspunktet oppgavefellesskapet etableres.  

 Utnevning av deltakere i representantskapet: Kommunestyret utnevner NN som kommunens 
faste representant i oppgavefellesskapets representantskap, med NN som varamedlem.   



 

Side 35 av 41 
 

 Kommunestyret godkjenner finansieringsmodellen som innebærer en årlig kostnadsfordeling 
basert på innbyggertall pr 1.1.2024. For Ørland kommune innebærer dette en årlig kostnad i 
2025 på 212 204 NOK.  

 Tilslutning forutsetter at alle eierkommuner slutter seg til avtalen. 
 
 
25/046 Samarbeidsavtale - St. Olavs hospital HF og kommunene - helsefellesskapet i 
søndre Trøndelag 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Utvalg helse og familie oversender saken til kommunestyret med følgende innstilling: 
  
Ørland kommunestyre godkjenner inngåelse av fremlagte avtale: 
Samarbeidsavtale - St. Olavs hospital HF og kommunene - Helsefellesskapet i søndre Trøndelag, med 
tilhørende retningslinje «Samarbeid om innleggelse og utskrivelse av pasienter med behov for 
kommunale tjenester». 
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Det ble enstemmig vedtatt å utsette saken ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/046 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
Utvalg for helse og familie 19.03.2025 
 
Behandling 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt ved manuell votering. 
 
HEL - 25/007 vedtak 
Utvalg helse og familie oversender saken til kommunestyret med følgende innstilling: 
  
Ørland kommunestyre godkjenner inngåelse av fremlagte avtale: 
Samarbeidsavtale - St. Olavs hospital HF og kommunene - Helsefellesskapet i søndre Trøndelag, med 
tilhørende retningslinje «Samarbeid om innleggelse og utskrivelse av pasienter med behov for 
kommunale tjenester». 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse og familie, 19.03.2025 - 25/007 
Utvalg helse og familie oversender saken til kommunestyret med følgende innstilling: 
  
Ørland kommunestyre godkjenner inngåelse av fremlagte avtale: 
Samarbeidsavtale - St. Olavs hospital HF og kommunene - Helsefellesskapet i søndre Trøndelag, med 
tilhørende retningslinje «Samarbeid om innleggelse og utskrivelse av pasienter med behov for 
kommunale tjenester». 
 
 
25/047 Strategisk næringsplan 2025-2028 
 
Kommunedirektørens innstilling 
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1. Strategisk næringsplan Ørland kommune 2025-2028 vedtas. 
2. Handlingsplan 2025-2026 vedtas. 

  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Det ble enstemmig vedtatt å utsette saken ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/047 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
Formannskap 12.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Innstilling fra Utvalg for Industri og Næring - 11.03.2025 
For: 7 stemmer (100%) - AP 2, FRP 1, H 2, INP 1, SP 1 
Stemmer:  
Hugo Solheim (AP) 
Eirik Lundemo (H) 
Hallgeir Grøntvedt (SP) 
Marit Sletten (INP) 
Harriet Brekstad (FRP) 
Mona Sjøli (H) 
Fredrik Sandness (AP) 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
FSK - 25/022 vedtak 
Utvalg for Industri og Næring anbefaler at: 

1. Strategisk næringsplan Ørland kommune 2025-2028 vedtas. 
2. Handlingsplan 2025-2026 vedtas. 

Utvalg for Industri og Næring 11.03.2025 
 
Behandling 
Nytt forslag, foreslått av Ole Edvard Antonsen, Rødt 
Utvalg for Industri og Næring anbefaler at: 

1. Strategisk næringsplan Ørland kommune 2025-2028 vedtas. 
2. Handlingsplan 2025-2026 vedtas. 

 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 0 stemmer (0%) 
Nytt forslag: 6 stemmer (100%) - AP 1, H 1, INP 1, Rødt 1, SP 1, V 1  
Ole Edvard Antonsen (Rødt), Andre partier: Rødt 
 
ION - 25/006 vedtak 
Utvalg for Industri og Næring anbefaler at: 

1. Strategisk næringsplan Ørland kommune 2025-2028 vedtas. 
2. Handlingsplan 2025-2026 vedtas. 
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Vedtak som innstilling fra Formannskap, 12.03.2025 - 25/022 
Utvalg for Industri og Næring anbefaler at: 

1. Strategisk næringsplan Ørland kommune 2025-2028 vedtas. 
2. Handlingsplan 2025-2026 vedtas. 

 
 
25/048 Samferdselsstrategi i Trøndelag fylkeskommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Ørland kommune sender følgende innspill til høring: 

1. Det teoretiske grunnlaget for intercity med blant annet båt mellom Trondheim og Brekstad 
og metro som grunnlag for kollektivtilbud mellom duosenter Brekstad og Bjugn, er positivt i 
eksisterende strategi og er basis for Ørland kommunes planlegging av utvikling. Manglende 
fokus og oppfølging av dette fra fylkeskommunen, men i stedet avgrenset fokus på 
miljøpakkeområdet og togstrekninger, både med rutetilbud og knutepunktutvikling, er en 
vesentlig utfordring. Dette skaper spesielt utfordringer i planleggingen og utviklingen i en 
kommune som Ørland med vekst innen både sysselsetting og befolkning. 

2. Det viktigste er at hele Trøndelag får en helhetlig planlegging av tilbudet blant annet med 
tilrettelegging for vekst med transporttilbudet og fremtidige utfordringer med 
sikkerhetspolitikk, klimatilpasninger og naturmangfold. Dette betyr i praksis helhetlige 
takster med kollektiv, styrket og stabilt tilbud der det er et økende behov blant annet for 
pendling med båt, samtidig som en må ta på alvor utfordringer i forhold til  sikkerhetspolitikk 
som har vært påpekt over mange år i forhold til Ørland. 

3. Ambisjonen i kommende samferdselsstrategi er å gjøre å gjøre hele Trøndelag mer 
tilgjengelig gjennom å knytte regionen sammen internt og med omgivelsene rundt. Dette må 
inkludere fokus også på kysten og andre regioner i vekst utenom mlijøpakkeområdet og 
togtilbudet på aksen Trondheim - Steinkjer. Et målbilde på “gode nok der vi må, 
eksepsjonelle der vi kan”, eller enda verre “gode nok der vi kan, eksepsjonelle der vi må”, 
indikerer fortsatt fokus og satsing på miljøpakkeområdet og aksen Trondheim - Steinkjer og 
tilsvarende nedprioritering av tilbudet til kysten. Å gå fra “gode nok der vi må” til et passivt 
fokus på  ”gode nok der vi kan" indikerer at en vil fraskrive seg ansvar for gode nok tilbud i 
hele fylket. Fylkeskommunen kan ikke fraskrive seg ansvar på bakgrunn av manglende 
økonomiske midler som kan benyttes til transport med båt og i regionale by-/duosenteret 
Brekstad-Bjugn, men må fokusere like mye på sikre midler til dette som å sikre midler til 
miljøpakken og togtilbud.  

4. Trøndelag bør være kjent for å ha et helhetlig blikk på utvikling med teknologi for et bedre 
samfunn. Det vil si at de klarer å både styrke tilbudet på tog, båt og buss samtidig som de 
skal redusere klimagassutslipp, opprettholde naturmangfold, være foregangsbilde for et 
totalforsvarsperspektiv, og ta i bruk ny teknologi for energibærer og autonome kjøretøy.  

5. Det oppleves at fylkeskommunen allerede har fokus på det eksepsjonelle med fokus på 
rutetilbud og knutepunkt innenfor miljøpakken og jernbanestrekninger og fokus på 
klimagassutslipp for båt. Fylkeskommunen må redusere ambisjonen for dette eksepsjonelle 
og øke fokus på det helhetlige tilbudet. Fylkeskommunen må få et fokus på å sikre økonomi 
og utvikling av rutetilbudet for hele fylket før de fokuserer på enkelte eksepsjonelle tiltak. 

 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 30 stemmer (100%) - AP 7, FRP 2, H 6, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 1, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
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KST - 25/048 vedtak 
Ørland kommune sender følgende innspill til høring: 

1. Det teoretiske grunnlaget for intercity med blant annet båt mellom Trondheim og Brekstad 
og metro som grunnlag for kollektivtilbud mellom duosenter Brekstad og Bjugn, er positivt i 
eksisterende strategi og er basis for Ørland kommunes planlegging av utvikling. Manglende 
fokus og oppfølging av dette fra fylkeskommunen, men i stedet avgrenset fokus på 
miljøpakkeområdet og togstrekninger, både med rutetilbud og knutepunktutvikling, er en 
vesentlig utfordring. Dette skaper spesielt utfordringer i planleggingen og utviklingen i en 
kommune som Ørland med vekst innen både sysselsetting og befolkning. 

2. Det viktigste er at hele Trøndelag får en helhetlig planlegging av tilbudet blant annet med 
tilrettelegging for vekst med transporttilbudet og fremtidige utfordringer med 
sikkerhetspolitikk, klimatilpasninger og naturmangfold. Dette betyr i praksis helhetlige 
takster med kollektiv, styrket og stabilt tilbud der det er et økende behov blant annet for 
pendling med båt, samtidig som en må ta på alvor utfordringer i forhold til  sikkerhetspolitikk 
som har vært påpekt over mange år i forhold til Ørland. 

3. Ambisjonen i kommende samferdselsstrategi er å gjøre å gjøre hele Trøndelag mer 
tilgjengelig gjennom å knytte regionen sammen internt og med omgivelsene rundt. Dette må 
inkludere fokus også på kysten og andre regioner i vekst utenom mlijøpakkeområdet og 
togtilbudet på aksen Trondheim - Steinkjer. Et målbilde på “gode nok der vi må, 
eksepsjonelle der vi kan”, eller enda verre “gode nok der vi kan, eksepsjonelle der vi må”, 
indikerer fortsatt fokus og satsing på miljøpakkeområdet og aksen Trondheim - Steinkjer og 
tilsvarende nedprioritering av tilbudet til kysten. Å gå fra “gode nok der vi må” til et passivt 
fokus på  ”gode nok der vi kan" indikerer at en vil fraskrive seg ansvar for gode nok tilbud i 
hele fylket. Fylkeskommunen kan ikke fraskrive seg ansvar på bakgrunn av manglende 
økonomiske midler som kan benyttes til transport med båt og i regionale by-/duosenteret 
Brekstad-Bjugn, men må fokusere like mye på sikre midler til dette som å sikre midler til 
miljøpakken og togtilbud.  

4. Trøndelag bør være kjent for å ha et helhetlig blikk på utvikling med teknologi for et bedre 
samfunn. Det vil si at de klarer å både styrke tilbudet på tog, båt og buss samtidig som de 
skal redusere klimagassutslipp, opprettholde naturmangfold, være foregangsbilde for et 
totalforsvarsperspektiv, og ta i bruk ny teknologi for energibærer og autonome kjøretøy.  

5. Det oppleves at fylkeskommunen allerede har fokus på det eksepsjonelle med fokus på 
rutetilbud og knutepunkt innenfor miljøpakken og jernbanestrekninger og fokus på 
klimagassutslipp for båt. Fylkeskommunen må redusere ambisjonen for dette eksepsjonelle 
og øke fokus på det helhetlige tilbudet. Fylkeskommunen må få et fokus på å sikre økonomi 
og utvikling av rutetilbudet for hele fylket før de fokuserer på enkelte eksepsjonelle tiltak. 

  
 
 
 
25/049 Sammenligning av ny og gammel forskrift om vann- og avløpsgebyr 
 
Kommunedirektørens innstilling 
Kommunestyret tar saken til etterretning 
  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Det ble enstemmig vedtatt å utsette saken ved manuell votering. 
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KST - 25/049 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
Kommunestyre 19.12.2024 
 
Behandling 
Prisboka ang vann/avløpsgebyr, foreslått av Jan-Inge Standahl, Senterpartiet 
Sender saken i retur til administrasjon med anmodning om endring /gjennomgang i prisboka ang 
prisutviklinga til gårdsbruk med mye dyr. Ber om at saken kommer opp igjen på nyåret i 
kommunestyret . 
  
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Opprinnelig forslag: 2 stemmer (6%) - AP 1, H 1 
Prisboka ang vann/avløpsgebyr: 29 stemmer (94%) - AP 7, FRP 2, H 5, INP 4, MDG 1, Rødt 1, SP 7, SV 
1, V 1 
  
 
KST - 24/177 vedtak 
Sender saken i retur til administrasjon med anmodning om endring /gjennomgang i prisboka ang 
prisutviklinga til gårdsbruk med mye dyr. Ber om at saken kommer opp igjen på nyåret i 
kommunestyret . 
  
  
Utfyllende informasjon ved ny behandling i kommunestyret 27.03.2025 
Kommunestyret vedtok i sin behandling 19.12.24 følgende:  
“Sender saken i retur til administrasjon med anmodning om endring /gjennomgang i prisboka ang 
prisutviklinga til gårdsbruk med mye dyr. Ber om at saken kommer opp igjen på nyåret i 
kommunestyret.” 
  
I oppfølging av politisk sak har administrasjonen hatt oppfølging av regneeksempler for gårdsbruk 
med mye dyr. I opprinnelig saksfremlegg er det vist en del regneeksempler, der det vises at spesielt 
ved høyt vannforbruk er vannavgiften redusert med ny avgift. 
  
Den generelle prisøkningen har vært 15% på et år. Endringen av forskriften medfører at større andel 
av avgiften blir påført fastleddet. Fastleddet er i gjeldende prisbok definert i 8 næringskategorier. 
Dette medfører at små endringer i vannforbruk kan medføre store ekstra kostnader dersom en 
kommer rett over grense for en kategori. De fleste gårdsbruk med mye dyr vil ha et vannforbruk 
mellom 1000 m3 og 6000 m3. Her er det en næringskategori mellom 1000 m3 og 3000 m3, og det er 
en næringskategori mellom 3000 m3 og 6000 m3. Priser basert på gammelt og nytt gebyr er vist 
under.  
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En som har vannforbruk rett over grensene mellom næringskategorigrupper vil få en høyere kostnad, 
mens en som har vannforbruk rett under grense for næringskategori vil ha lavere kostnad 
sammenlignet med gammel forskrift. Forskjellen mellom vannforbruk på 2990 m3 og 3010 m3 
vannforbruk er i ny forskrift på på rundt 17000 kroner/år. Gårdbrukere med for eksempel 1300 m3 
og 3300 m3 har hatt en høyere prisvekst enn andre, mens gårdsbruk på vannforbruk på 2900 m3 har 
hatt lavere prisvekst enn andre.  
  
En mulig løsning for å redusere konsekvensen av få fastleddet med store hopp i pris, er å øke antall 
fastledd og dermed redusere prishoppene når en passerer grensen mellom to næringskategorier. 
Priser for de nye kategoriene og konsekvenser av dette må beregnes i forbindelse 
selvkostberegninger. Dette gjøres ved utarbeidelse av forslag til prisbok. Det betyr at endringer av 
næringskategorier og prisnivå kan gjennomføres i forbindelse utarbeidelse og vedtak om prisboka 
uten at dette medfører vesentlig konsekvenser for faktureringsrutiner med blant annet kvartalsvis 
fakturering og årsoppgjør. Det vil heller ikke kreve endringer i forskriften som eventuelt vil være en 
vesentlig større prosess. Basert på vedtak i kommunestyret 19.12.24 om gjennomgang av prisboka 
ang prisutviklinga til gårdsbruk med mye dyr., kan kommunestyret gjøre følgende vedtak dersom de 
ønsker at administrasjonen skal innarbeide nye næringskategorier med spesielt fokus på å unngå 
uheldige økninger av pris for enkelte gårdsbruk med mye dyr:  

 Ørland kommunestyre ber om at antall næringskategorier med tilhørende antall fastledd, 
gjennomgås ved utarbeidelse ny prisbok for 2026 med fokus på å unngå ekstra stor 
prisøkning for enkelte gårdsbruk med mye dyr. 

  
 
 
 
25/050 Vedtak - Forskrift om tildeling av kommunal bolig, Ørland kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Ørland kommunestyre vedtar Forskrift om tildeling av kommunal bolig, Ørland kommune. 
2. Forskriften kunngjøres i Norsk Lovtidend, og gjøres gjeldende etter publiseringsdato. 
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Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Det ble enstemmig vedtatt å utsette saken ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/050 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 
25/051 Strategi for oppgradering av kommunale boliger 
 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Administrasjonen gis fullmakt til å søke på relevante tilskuddsordninger og vurdere behovet 
for annen finansiering for oppgraderinger av kommunale boliger. 

2. Administrasjonen legger frem ny strategi for disponering av inntekter fra salg av kommunale 
eiendommer for kommunestyret i ny sak i løpet av juni 2025.  

  
 
Kommunestyre 27.03.2025 
 
Behandling 
 
Det ble enstemmig vedtatt å utsette saken ved manuell votering. 
  
 
KST - 25/051 vedtak 
Saken ble utsatt. 
  
 
 
 


